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I N T E R P E L A C J A 

dot. budowy ul. Wiśniowej 

 

 Kilkakrotnie podczas poprzedniej kadencji, ale i w obecnej oraz na ostatniej, 
listopadowej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu poruszałam kwestię m.in. 
ulicy Wiśniowej na osiedlu Kwiatowe. W planowanym budżecie na przyszły rok jest 
ujęta modernizacja ul. Dębowej. 

 Ul. Wiśniowa pozostałaby ostatnią w tym rejonie miasta – w części jeszcze 
gruntową, poza Towarową – ale tutaj najpierw potrzebna jest m.in. kanalizacja, która 
jest w planie ZWiK-u na 2022 r. Ul. Wiśniowa ma już też przygotowaną dokumentację 
techniczną. Władze Miasta odpowiedziały mi podczas tej Komisji, iż będą ją 
traktować priorytetowo. 

 Przypominam więc o tym i proszę o takie postępowanie, kiedy tylko pojawią 

się środki finansowe na realizację tej inwestycji. Być może etapowanie jej budowy w 

sytuacji zaoszczędzenia pieniędzy z przetargów, powstałych podczas realizacji 

innych inwestycji. 

 Dziękuję jednocześnie za reakcję na zgłoszenia i każdorazowe działanie ws. 

bieżącego utrzymania tej ulicy – remonty ubytków, wyrównywanie etc., co też było 

podkreślane w odpowiedziach na moje dotychczasowe monity. 
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